
Acta, pendiente de aprobación, de la comisión de prácticas de la Facultad de Filosofía y CC. 
de la Educación, celebrada el 14 de octubre de 2019. 

 

ASSISTENTS 

M. José Navarro (substitueix a M. Carmen Olivares) 

Yolanda Montoro 

María José Chisvert 

Pilar Blasco 

Andrés Payá 

Salva Satorres 

Inma López 

Vicent Horcas 

Fernando Marhuenda 

 

Excusen la seua absència: 

Pau Colonques 

Sandra De Fez 

Natividad Orellana 

 

Comença la reunió a las 13.00 en la sala de reunions de la Facultat de Filosofia i CC.de l’Educació, amb el 
següent 

ORDRE DEL DIA: 
 

1. Aprovació de les darreres actes 
 
S’aproven, per assentiment, les actes de 26 de juny i de 8 de juliol. 
 

2. Informacions del Vicedegà i del coordinador de pràctiques 
 
Fernando informa de la reunió amb Adela Valero (UVocupació) i les dades d’inserció de l’alumnat egresat 
del nostre centre. 
Vicent agraeix els esforços dels departaments amb els paquets; hi ha coses que cal canviar de cara al curs 
vinent, retardant l’assignació de centres a setembre (POD tancat, matrícula fixa a setembre) per evitar flocs 
(ara hi haurà centres amb més d’un tutor/a).  
En Pedagogia ECHE té 33, DOE 32, MIDE 33 i Teoria 30; falten 4 per assignar. Hi ha estudiants només amb 
pràctiques (4 en ES). 
En aquest moment s’hi incorpora Chusa Perales 
En Educació Social, les dades són ECHE té 31, DOE 29, MIDE 30 i Teoria 31 i faltaria a dos persones per 
assignar tutor. 
Vicent agraeix a Adeit l’esforç, tots els contractes estaven ja preparats a octubre. 
Falta tancar PI de pedagogia i educació social; la majoria comença a febrer.  



Yolanda informa que falten encara tutors de PI (16 a Pedagogia i 19 a Educació Social) – tot ha anat molt 
més ràpid. 
Emprarem la modificació de contracte de pràctiques on calga, és més senzill (i ja no cal emprar la fitxa). 
María José: Pedagogia, 52 persones pendents d’assignar que encara no han triat (15 octubre). 112 ja 
signades a 1 d’octubre. Ha suposat molta faena, gent s’ha quedat fora de joc, o gent que no ha pogut 
continuar amb el mateix tutor que l’any anterior. Proposa packs més senzills: 1PI, 1PII, 1 TFG. Flexibilitat 
per a les comissions docents. Proposa reduir el mínim amb tope màxim en 6 crèdits.  
Hi ha un debat sobre els paquets en que intervenen Vicent i María José. 
Pilar Blasco, com a tutora interna i externa, valora positivament tindre els contractes com enguany. La guia 
docent s’hauria de tancar a final del curs anterior. Als IES, no hi ha prou hores docents si no es comença 
aviat. 
S’han matriculat de TFG fins a 30 setembre. Hi intervenen Chusa, María José, Inma i Vicent (desajustos 
entre qui ha triat centre de pràctiques, tot i que no s’haja matriculat). 
Yolanda explica que estan en proves del nou sistema, de manera que al curs 2020/2021, les empreses i 
entitats entraran la seua oferta, les i els responsables veuran diàriament l’estat, i els acords seran 
electrònics i immediats. Abans de posar en marxa el sistema ens deixaran veure què coses millorar (ie, 
ítems d’avaluació, pujar les guies, ... al sistema). 
Yolanda també explica que la resposta a Filosofia ha estat molt positiva, 24 estudiants, 11 han triat i la resta 
autopracticum, han sobrat centres. 
Yolanda explica que esta setmana vinent passen les ofertes no ocupades a extracurriculars (en PII hi ha 90 
places a l’abast). Podria fer-se pregoner a Pedagogia (3er i 4t), de manera que no es perda el contacte amb 
el centre (el màxim d’hores per curs són 900). 
Vicent informa dels seminaris de PII d’educació social (migracions, infància i adolescència (60%), educació 
especial). Assistència d’estudiants prou bé, potser a excepció de l’àmbit de diversitat funcional on sembla 
que és més tasca de monitors que no d’educadors socials). María José diu que el COEESCV mirarà de 
comprovar que els tutors siguen diplomats en ES (i estiguen contractades com a tal). El professorat de la 
Facultat també podria tractar de definir tasques i revisar el llistat, junt amb el COEESCV).  
Fernando informa dels seminaris previstos a Pedagogia, buscar opcions a la conferència de degans a Sevilla. 
Vicent informa, respecte a les guies docents, no estan pujades perquè no es van aprovar. 
 

3. Aprovació, si escau, de l'Informe SGIC 
 
En aquest punt, s’hi absenta Andrés Payá. 
Fernando explica les esmenes a l’esborrany enviat per Vicent. 
Yolanda sol.licita que s’incorpore també Filosofia al pla de millora. 
Chusa demana que professorat de la casa ajude a incorporar centres de pràctiques (ie, pedagogia 
hospitalària, ...). 
Acordem ajornar l’aprovació, amb un nou esborrany, concretant el pla de millora i un calendari més adient 
que ens permeta fixar l’agenda de la comissió per aquest curs. 
María José suggereix concretar també per graus de manera diferenciada. 
Proposem ajornar la reunió per al dilluns 28 d’octubre. 
 

4. Aprovació, si escau, de resolucions de reconeixement i autopracticum 
 
Sol.licituds de reconeixement presentades a setembre. 
 
Educació Social. 
 
En ES, PI, 12 estudiants que volen reconèixer per PI Pedagogia. 
Com acostumem, reconeixement favorable. 
En ES, 8 estudiants demanen per CFGS afí (4 TASOC, 1 3 IS, 1 EI). El d’EI no es reconeix (en ES, en Pedagogia 
sí), la resta sí. 
En ES, 3 estudiants volen reconèixer PII i PI d’educació social per pedagogia. Només reconeguem PI. 
 



5 estudiants demanen REP: 
- Teresa Caldito Jiménez, ha treballat a Jarit més d’un any. REP favorable. 
- Alfonso Crespo Payá, PI, ha treballat 6 anys en una escola pública com a educador d’educació 

especial (aula CIL) . REP favorable. 
 
En aquest moment s’hi absenta Yolanda Montoro. 

- Lucía Fontecha, PII, ha treballat més d’un any en CEE Marqués del Vallejo (vincula tasques a 
competències del títol). REP favorable. 

- José Melchor, educador més d’un any en un centre de menors (Mensajeros de la Paz, Onda). REP 
favorable. 

- Andrea Martínez, educadora un any en un centre de Diagrama. REP favorable. 
 
Pedagogia. 

- 6 estudiants demanen el reconeixement del PI de pedagogia per cicle formatiu. S’aproven les 
sol·licituds per ser cicles formatius afins al grau. 

- Idaira Sánchez Rodríguez, (cursado en Ecuador). Ajornem fins tindre opinió de les CAT d’educació 
social i pedagogia sobre els intercanvis cada vegada més freqüents entre Educació Social i 
Pedagogia. 

- María Cardona, treball més d’un any en la Colònia Luis Amigó. REP favorable. 
 
En aquest moment s’hi incorpora Pablo XX, de Pedagogia. Problema de ser Erasmus, per estar fora en el 
moment de triar. Fa una proposta d’autopracticum, vinculada al TFG. Té el vist i plau d’Adeit i del centre. 

- Autopracticum en Erasmus Students Network (Comisió de igualdad, si y solo si hace prácticas 
allí). 

Vicent aclara que està fora de plaç per autopracticum. 
Es tracta d’un cas excepcional. 
S’hi absenta de nou Pablo. 
S’obri un debat, en el que participen Chusa, M.José i Vicent. En aquest moment s’hi absenta Fernando 
Marhuenda. 
Sempre hi ha problemes amb els Erasmus, per triar pràctiques i optatives. 
S’acorda resoldre favorablement el seu autopracticum, com a cas excepcianal, però s’acorda treballar per 
preveure aquestes situacions dels Erasmus al pròxim curs. 
 
5. Aprovació, si escau, del calendari de practicum per al curs 2019/2020 

S’aprova el calendari, proposta de calendari i no es canvien les dates, encara que s’ha mogut les dates 
d’entrega de TFG. 

6. Aprovació, si escau, del documents de treball del pràcticum per al curs 2019/2020. 
S’acorda mantenir les guies docents del curs passat amb uns xicotets canvis. I es treballarà amb la 
modificació dels documents per incorporar els canvis que s’estan fent en l’organització de les 
pràctiques. 

7. Afers de tràmit 
No hi ha. 

8. Torn obert d'intervencions 
M. José, comenta la possibilitat d’oferir des de el Col·legi d’educadores i educadors, formació als 
estudinants i tutors que trien centres docents per fer les pràctiques al proper curs, dins de l marc de 
reconèixer la figura de l’educació social al sistema educatiu.  

 
En aquest punt, finalitza la sessió, sent les 14:45 hores, amb els afers pendents del punt 3. 
 

Fernando Marhuenda Fluixà 

 



Vicedegà 
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